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Deklica z Rastočo knjigo skuša v materializirani obliki prikazati vsebino in cilje projekta Rastoče knjige 

in predstavlja našo težnjo po odličnosti. Odličnost razumemo v smislu, da zmoremo več in bolje. 

Dejstvo je, da smo bili v dosedanjem razvoju kot narod in nacija omejevani, podcenjevani, saj smo 

živeli v okviru drugih držav in tako s svetom komunicirali preko drugih prestolnic kot so Rim, Dunaj ali 

Beograd. Sedaj se prek Ljubljane, slovenske prestolnice, povezujemo z drugimi narodi in državami kot 

samostojen, enakopraven partner. To je velik dosežek v narodovi zgodovini in zato naša Deklica z 

Rastočo knjigo ponosno in samozavestno zre v prihodnost. To svojo držo veže na knjigo, ki jo drži v 

naročju. Knjiga pa je simbol znanja in visoke kulture. 

 

Srečna okoliščina je tudi ta, da je kip Deklice z Rastočo knjigo postavljen v neposredno bližino Navja, 

kjer počivajo naši veliki literati, znanstveniki in umetniki. Na drugi strani pa kipijo v nebo moderne 

stavbe, ki nakazujejo tudi našo sposobnost vključevati se v sodobne globalne gospodarske tokove. 

Lahko bi rekli, da Deklica z Rastočo knjigo povezuje našo preteklost s sedanjostjo in prihodnostjo. 

Naša Rastoča knjiga vabi k vsestranskemu izobraževanju, k poglabljanju znanja in kulture nas vse. 

Pomembno je, da se vabilu odzovejo tudi mlade generacije. Deklica s podstavkom vsako leto zraste 

za dva centimetra, kar simbolizira rast tudi Rastoče knjige in ambicijo, da bi z njo raslo tudi naše 

znanje, kultura, vrednote. To je pot, ki vodi k uspehu in odličnosti Slovenije. 

Z uresničitvijo tega zanimivega projekta Ljubljana in Slovenija nakazujeta pot k razvitemu 

medsebojnemu povezovanju vseh narodov in držav ter uveljavljanju univerzalne odličnosti. 

odprtje velike razstave Rastoče knjige v NUK, 27. marec 2008  

 


